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8.4. Zienswijze incidentrisicoprofiel 
Veiligheidsregio Fryslân

VVD Gesteld wordt dat het voorgestelde 
incidentrisicprofiel gebaseerd is op 
artikel 15 wet veiligheidregio's. 
Hier wordt het incidentrisicoprofiel 
niet genoemd. In het voorstel valt 
te lezen dat het op- en vaststellen 
van het incidientrisicoprofiel een 
besluit is van de veiligheidsregio en 
onderdeel uitmaakt van het 
risicoprofiel.  - Door wie is dit 
besluit genomen? In artikel 15, lid 
3, wet veiligheidsregio's staat dat 
het risicoprofiel wordt opgesteld na 
overleg met de gemeenteraden.  - 
Wanneer en hoe heeft dit overleg 
plaatsgevonden?

Het klopt dat het incidentrisicoprofiel niet 
met naam en toenaam genoemd is in het 
wetsartikel. Maar omdat het regionaal 
risicoprofiel alleen ingaat op grote 
rampen en crises heeft het bestuur van 
de Veiligheidsregio Fryslân ervoor 
gekozen om naast het regionaal 
risicoprofiel ook een incident / 
brandrisicoprofiel op te stellen (zoals 
binnen meer regio’s in Nederland 
gebeurd. Dit geeft een betere basis voor 
beleid dan alleen het regionale 
risicoprofiel.

Het regionale risicoprofiel waar artikel 15 
wet veiligheidsregio’s betrekking op 
heeft, is reeds in 2018 door het bestuur 
vastgesteld. Dit na consultatie van de 
Friese raden. Ook bij het vaststellen van 
het incidentrisicoprofiel hecht het bestuur 
van de Veiligheidsregio Fryslân er waarde 
aan om de wensen van de Friese raden 
mee te nemen in de besluitvorming. Om 
die reden ligt het stuk nu voor.
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VVD Enkele jaren geleden werd een 
nieuw dekkingsplan vastgesteld 
waarna de brandweercapaciteit in 
Fryslan in het algemeen en voor de 
gemeente Heerenveen specifiek 
teruggebracht werd. Nu lezen we 
dat er in bepaalde wijken het risico 
op brand hoger is.  - Hoe verhoudt 

Per 1 april 2018 zijn op 9 posten 
(waaronder Heerenveen) de tweede 
tankautospuit (hierna: TS) uit de 
operationele sterkte gehaald en deze 
voertuigen hebben een rol gekregen in de 
pool van reserve voertuigen waarmee de 
operationele sterkte in Fryslân wordt 
ondersteund. 



dit zich tot elkaar? Is het risico op 
brand de afgelopen jaren 
toegenomen? En geldt alleen voor 
Heerenveen of voor meer plaatsen 
in Fryslan?

Bij incidenten die inzet van twee TS’en 
vereist, komt de tweede auto van een 
naburige post. De uitrukken waarbij de 
tweede TS van een buurtpost moet 
komen zijn in de afgelopen periode 
specifiek gemonitord. Overall kan worden 
geconcludeerd dat inzetten van de 
netwerkorganisatie (2e TS van een 
buurpost) voor de waarborging van de 
brandweerzorg conform de verwachting is 
en dat een gelijkwaardig niveau van 
repressieve prestaties worden geleverd.
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VVD Enige tijd geleden was er sprake 
van de verplichting voor een 
bedrijfsbrandweer bij BASF.  - Wat 
is hiervan de stand van zaken? Is 
het risico daar toe- of afgenomen 
of gelijk gebleven?

De verplichting voor een 
bedrijfsbrandweer bij BASF is niet meer 
aan de orde. BASF heeft een verzoek bij 
de Veiligheidsregio Fryslân ingediend om 
middels technische voorzieningen de 
risico’s af te dekken met aanvullende 
investeringen in 
brandveiligheidsinstallaties. Dit verzoek is 
gehonoreerd, aangezien hiermee voldoen 
wordt aan de gestelde eisen. 
De te nemen maatregelen zullen een 
positief effect gaan hebben op het effect 
bij een calamiteit (risico= kans maal 
effect).


